

35-D-26 02

Historical File Copy

Published by the Authority of
The HON. JAMES A. MACKINNON, M.P.
Minister of Trade and Commerce

DOMINION BUREAU OF STATISTICS
CEVSUS OF INDUSTRY
FORESTRY BRANCH
OTTAWA - CANADA

DOMINION BUREAU OF STATISTICS
OF STATISTICS

Publié par ordre
L'honorable JAMES A. MACKINNON, M.P.,
Ministre du Commerce

MAR 13 1943 BUREAU FEDERAL DE LA STATISTIQUE
RECENSEMENT INDUSTRIEL
BRANCHE FORESTIERE
OTTAWA - CANADA

PROPERTY OF THE
LIBRARY

Dominion Statistician: S.A. Cudmore, M.A. (Oxon.), F.S.S., F.R.S.C. Statisticien du Dominion
Chief of Forestry Branch: R. G. Lewis, B.Sc.F., Chef, Branche Forestière

THE MISCELLANEOUS WOOD-USING INDUSTRIES*
1941.

Ottawa, March, 1943. - The Miscellaneous Wood-Using Industries comprise establishments which, for one reason or another, cannot be classified with other wood-using groups or treated as separate industries. Establishments engaged in wood preservation and manufacturers of such products as charcoal, match blocks, wooden tanks and conduits, baby carriages, children's toy vehicles, patterns and models, venetian blinds and other window shades, sanitary woodwork, etc., etc., are included in this group.

There were 161 establishments in this group in 1941, distributed as follows:
Ontario 71, Quebec 46, British Columbia 15,
Manitoba 14, Alberta 6, Saskatchewan 4,
New Brunswick 3, and Nova Scotia 2.

The table below gives the principal statistics for 1940 and 1941. Increases are to be noted in all items.

There are a number of other establishments classed in other industrial groups which report the production of the products covered by this group but make them as side lines, etc. Complete figures on the production of miscellaneous wood products and further details concerning this group will be given in a later report on the wood-using industries as a whole.

LES AUTRES INDUSTRIES UTILISANT LE BOIS.
1941.

Ottawa, mars 1943. - On comprend dans les autres industries utilisant le bois les établissements qui, pour une raison ou pour une autre, ne peuvent être classés dans aucun des autres groupes d'industries utilisant le bois ou être considérés comme industries distinctes. Les établissements où l'on s'occupe de la conservation des bois et les manufactures de produits variés, comme le charbon de bois, les blocs à allumettes, les réservoirs et tuyaux en bois, les voitures d'enfants, les stores, les patrons et modèles, etc., etc., font partie de ce groupe.

Il y avait 161 établissements dans ce groupe en 1941, distribués comme suit: Ontario 71, Québec 46, Colombie Britannique 15, Manitoba 14, Alberta 6, Saskatchewan 4, Nouveau-Brunswick 3, et Nouvelle-Ecosse 2.

Le tableau ci-dessous donne les principales statistiques pour 1940 et 1941. L'on constate des augmentations pour tous les items.

Il y a un certain nombre d'établissements classés dans d'autres groupes industriels qui rapportent la fabrication en à côté de produits semblables à ceux de ce groupe. Les chiffres de la production de ces produits dans tous les groupes et des détails additionnels touchant cette industrie seront donnés dans un rapport subséquent sur toutes les industries utilisant le bois.

Principal Statistics

Principales statistiques

Items	Unit	1940	1941	Unité	Item
Establishments	No.	155	161	nomb.	Etablissements.
Capital invested	\$	15,135,199	15,238,959	\$	Capitaux engagés.
Employees on salaries. No.		422	471	nomb.	Employés à salaire.
Salaries paid	\$	748,954	874,623	\$	Salaires payés.
Employees on wages ... No.		2,641	3,075	nomb.	Employés à gages.
Wages paid	\$	2,318,705	2,995,010	\$	Gages payés.
Fuel used	\$	160,890	190,045	\$	Combustible.
Electricity purchased. Kwh.		6,241,319	6,982,577	KWh	Électricité achetée.
Electricity purchased. \$		93,634	106,066	\$	Électricité achetée.
Cost of materials \$		9,407,464	10,879,213	\$	Coût des matières premières.
Value of products \$		14,663,702	17,994,605	\$	Valeur de la production.

Price 10 cents.

Prix, 10 cents.

STATISTICS CANADA LIBRARY
BIBLIOTHÈQUE STATISTIQUE CANADA



1010764321